

東華三院馬振玉紀念中學
活動通告 028/19-20
中一級歷奇訓練日營

敬啟者：

為加強中一級同學的溝通能力和團隊精神，並鍛練其自信心、責任感，本校將舉辦中一級歷奇訓練日營，活動詳情臚列如下：

日期：	十二月六日（星期五）
時間：	下午 1:00 – 下午 6:00
地點：	八鄉少訊中心（元朗八鄉粉錦公路 123 號）
集合時間及地點：	下午 1:00 / 學校有蓋操場
解散時間及地點：	下午 6:00 / 本校 *所有中一級同學須於下午 6:30 – 8:00 留校進行「中一家長晚會」
交通：	學校提供來回程交通
費用：	全免（全數由學校支付）
備註：	學生當天須帶備本校之運動服出席以上活動。

所有中一級同學必須參與是項活動，請於十二月二日(星期一)將回條逕交班主任，以便統籌辦理。如對上述活動有任何查詢，請致電 2443 9899 與陳凱芝助理校長聯絡。

此致
貴家長



東華三院馬振玉紀念中學校長

謹啟

(陳妙霞)

二零一九年十一月二十九日

東華三院馬振玉紀念中學
活動通告 028/19-20
中一級歷奇訓練日營

班號: _____

敬覆者：本人為 _____ 班學生 _____ 之家長，已知悉上述活動事宜，亦當督促
敝子女於參加上述活動時，必須遵從負責老師之帶領及指導。

此覆
東華三院馬振玉紀念中學

家長簽署: _____

家長姓名: _____

二零一九年 月 日

TWGHs C.Y. Ma Memorial College
Activity Circular 028/19-20
S1 Training Day Camp

29th November 2019

Dear Parents

With a view of equipping our S1 students with the skills of communication and teamwork, our school has organised a 'S1 Training Day Camp' to promote their self-confidence and sense of responsibility. The details of the day camp are as follows:

Date	:	6 th December 2019 (Friday)
Time	:	1:00pm – 6:00pm
Venue	:	Pat Heung JPC Centre (No. 123, Fan Kam Road, Yuen Long)
Gathering time and venue	:	1:00pm / Covered Playground
Dismissal time and venue	:	6:00pm / School * All S1 students are required to attend the S1 Parents' Night afterwards.
Transportation	:	Coach service provided by the school.
Fee	:	Free of charge (a full subsidy will be provided by the school.)
Remarks	:	Students have to bring their school PE uniforms for the camp.

Please kindly return the signed reply slip on 2nd December 2019 (Monday) to the class teacher. Please free feel to contact Ms. Chan Hoi Chi on 2443 9899 if you have any questions.

Yours sincerely



Chan Miu Ha
Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.